



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 4

18 October 2022

Dear Parents/Guardians,

**First Term Pre-test After-school Tutorial Classes, Changing Elective Subjects for S.4
Students and Matters Concerning School Uniforms**

Please be informed of the following matters:

1. First Term Pre-test After-school Tutorial Classes

The First Term Test will be conducted from 1 November to 4 November 2022. To help students prepare for the test – and in addition to the revision they do at home – students may also attend pre-test after-school tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held from 27 to 28 October 2022 conducted by members of the teaching staff either in face-to-face or via zoom. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For the details of the classes, please refer to the table below.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Date: 27 and 28 October 2022

Time: *(F) Face-To-Face Lesson: 1:20 pm - 2:00 pm *(Z) Zoom Lesson: 3:00 pm - 4:00 pm

| Subject Department | 27 Oct 2022 (Thu) | 28 Oct 2022 (Fri) |
|-------------------------------|---------------------------------------|-------------------------------|
| Chinese Language | (S1-S3) (Z) 928 807 3921 bPAJ5S | (S4-S6) (F) Rm 201 |
| Chinese for NCS students | (S4-S6) (F) Library Zone A | (S1-S3) (F) Library Zone A |
| English | (S3) (F) Rm 304 | (S2) (F) Rm 202 |
| Mathematics | (S1-S3) (F) Rm 401 | (S4-S6) (F) Rm 401 |
| CS / LIBS | (S4-S5) (F) Library Zone B | (S6) (F) Library Zone B |

| | | | | |
|-----------------------|---------------------------------------|---------------------------------------|-----------------------|-----------------|
| Life & Society | (S1) (Z) 981 538 0549 V9PRVW | (S3) (Z) 739 516 5787 bqvQC9 | (S2) (F) Rm 303 | |
| Chemistry | (S4-S5) (F) CHEM | | (S6) (F) CHEM | |
| Biology | (S6) (F) BIO | | (S4-S5) (F) BIO | |
| Physics | (S4) (F) PHY | | (S6) (F) PHY | |
| Integrated Science | / | | (S1-S2) (F) IS1 | (S3) (F) IS2 |
| BAFS | (S4-S5) (F) Rm 402 | | (S6) (F) Rm 402 | |
| Economics | (S4-S5) (Z) Rm 502 | | (S6) (F) Rm 502 | |
| ICT | (S4-S5) (F) CR | | (S6) (F) CR | |
| Geography | (S4-S6) (Z) 203 487 9922 vZ8Qr2 | (S1-S3) (Z) 795 984 0704 qj6wsd | / | |
| THS | (S4-S6) (F) Rm 506 | | (S4-S6) (F) Rm 506 | |
| PED (DSE) | (S5-S6) (F) Library Zone C | | (S4) (F) Rm 403 | |
| French | / | | (S1) (F) Rm 104 | |
| Urdu | (S5) (F) Rm 504 | | (S5) (F) Rm 504 | |
| Chinese History (DSE) | (S1-S3) (F) Rm 203 | | (S5) (F) Rm 503 | |

2. Changing elective subjects for S4 students

S4 students may apply for a change of **one** of their elective subjects. The application form / parent letter should be submitted to the principal via the class teacher by **9 November 2022**. Applicants will be given an assessment test. The details and contents of the assessment will be posted on the classroom noticeboard. The assessment results will be released on 25 November 2022. The application form can be obtained from Ms. Lam Ngai Ling. For any enquiries, please approach Ms. Lam Ngai Ling.

3. Matters concerning School Uniforms

A. Winter School Uniform

With effect from Monday, **7 November 2022**, students may opt to wear winter uniform. From Monday, **21 November 2022**, it will be compulsory for all students to wear winter uniform.

Please note that sweaters should be navy blue V-neck with the school logo and jackets should be navy blue fleece jackets with the school badge. Boys must wear plain black belts with simple buckles.

B. Arrangement of non-uniform jackets and scarf during winter

When the *Cold Weather Warning* is issued or temperature falls to 15 °C, plain navy blue, dark blue or black jackets or scarf may be worn on top of the school sweater or school jacket if necessary. Please be reminded that denim jackets, leather jackets and pullover sweaters are not permitted. If students fail to follow the guidelines mentioned above, the school will take away and keep these non-uniform items.

For details of the uniform regulations, please refer to the school uniform regulations on pages 3 - 5 of the student's handbook.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二二至二零二三年度

第四號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2022年10月18日

1. 上學期測驗前課後研習班

本學年第一次統一測驗將於2022年11月1日至11月4日舉行，是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為第一次統一測驗打好基礎。

「統測前課後研習班」將於2022年10月27日至10月28日進行，研習班由本校老師指導，歡迎貴子女參加，以鼓勵他們努力溫習，準備統測。

2. 申請轉選修科(中四學生)

有意申請轉其中一科選修科的中四同學，可於**2022年11月9日**將申請表或家長信透過班主任交給校長，申請人須接受評核測試，評核內容及詳情會張貼於班房壁報板上，評核結果會於11月25日通知學生。申請人可向林毅玲老師索取申請表，如有任何查詢，歡迎聯絡林毅玲老師。

3. 有關校服事宜

甲、更換冬季校服

時值秋季，天氣漸涼，學生可於**2022年11月7日(星期一)**起，選擇穿著夏季或冬季校服上學。惟自**2022年11月21日(星期一)**起，所有學生必須穿著整齊冬季校服回校上課。

學生若需添衣，則必須穿著深藍色「V」領毛衣或外套，兩者均須繡有本校的徽章。男學生必須佩戴黑色皮帶(皮帶扣必須設計簡約)。

乙、有關穿著非校服款式外套或頸巾的安排

當寒冷天氣警告生效或氣溫低至15 °C 時，家長可按需要，於學校毛衣或外套以外加上其他外套或頸巾，唯款式必須為軍藍色、深藍色或黑色純色外套。請注意不准穿著牛仔及皮質外套、套頭衛衣。如加配的非校服款式未合要求，該服飾需交由學校保管。

有關校服詳細式樣，請參閱學生手冊第三至第五頁的校服規則。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。